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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Acko Ankarberg Johansson (KD)

2024/25:230 Bolagisering av primärvård

Region Gävleborgs politiska ledning (SD, M, KD och SVG) meddelade den 16 
oktober att den tar initiativ till en bolagisering av den offentligt drivna 
primärvården i länet.

Förslaget kommer att presenteras vid regionstyrelsens sammanträde den 5 
november. Det slutliga beslutet fattas sedan av regionfullmäktige. Planen är att 
genomföra bolagiseringen till 2026.

En bolagisering av den offentligt drivna primärvården skulle innebära 
ytterligare ett steg mot en alltmer privatiserad vård där vinstintresset går före 
hälso- och sjukvårdslagens portalparagraf om vård efter behov. En bolagisering 
innebär också att ansvaret för den aktuella verksamheten flyttas från de 
styrande politikerna till en bolagsstyrelse. Därmed kommer den demokratiska 
kontrollen längre från medborgarna, och politikerna behöver inte ta ansvar för 
bristerna i den underfinansierade vården. Genom detta förslag kan Region 
Gävleborg också komma att bli ett exempel på denna utveckling. 

Mot denna bakgrund vill jag ställa följande fråga till statsrådet Acko Ankarberg 
Johansson:

 

Anser statsrådet att en bolagisering av den offentligt drivna primärvården i 
Region Gävleborg är önskvärd och har statsrådet för avsikt att ta några 
generella initiativ i fråga om bolagisering av primärvård?

………………………………………

Samuel Gonzalez Westling (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-18
Besvaras senast
2024-10-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


